
Årsmøde 2022 
Referat 

Dagsorden 
1. 
Valg af dirigent 
 
Malene Gylling Petersen blev valgt- 
 
2. 
Alle afdelingers beretning for det forløbne år. 
 
”Spændende” år med bl.a. nyt halgulv. Det har været noget af en udfordring. Den 27. oktober 2021 
fik Unisport ordren. Hallen kan bruges fra den 3. marts 2022.03.14 Inden opstart af sæson 2021/22 
har alle ledere og trænere været på tur til Skovtårnet og sluttede af med spisning på Udby kro – 
GOD TUR. 
Fitness har været godt hele sæsonen – der er ca. 100 medlemmer. 
 
3. 
Forelæggelse af regnskab og budget. 
 
Regnskabet blev gennemgået – overskud på 86.910 kr. – regnskabet blev godkendt. 
Der var et spørgsmål vedrørende lokale tilskud – formanden besvarede det. 
 
4. 
Behandling af indkomne forslag. 
 
Ændring af §3, 7 og 9 – alle forslag blev vedtaget. 
 
5. 
Valg af medlemmer til bestyrelsen. 
 
(Formanden vælges i lige år og næstformand og sekretær i ulige år). 
Formanden blev genvalgt. 
 
6. 
Valg af suppleant til bestyrelsen. 
 
Birgit Pedersen blev genvalgt. 
 
7. 
Valg af 2 bilagskontrollanter og en bilagskontrolsuppleant. 
 
 Johnny Andersen og Vicky Boesen blev genvalgt. 
Kirsten E Rasmussen blev valgt som suppleant. 
 
8. 
 Eventuelt 
 
Hanne fortalte om padle tennis og at vi søger tilskud sammen med badmintonafdelingen. 
Leif fortalte om en ny instruktør (Dennis) som kommer til fitness næste møde den 14. marts 2022. 
Hanne fortalte om de forskellige gymnastikhold for børn. Desværre er der ikke så mange børn. 
Der blev talt om fortsat frivillige instruktører. 
Hjemmesiden udbygges – bl.a. skal den blive mere synlig – f.eks. på skærmen i Brugsen.  


